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Aan het college

CC raad

Bijgaand treft u aan een serie schriftelijke vragen (ex artikel 42 RvO) van VVD inzake duidelijkheid over handhaving bij Gardameer. Conform het RvO 

dient het college de vragen binnen een termijn van 30 dagen te beantwoorden (uiterlijk 7 augustus a.s.).

Met vriendelijke groet,

Huub Ramler| griffiemedewerker | Gemeente Woerden 

Postbus 45, 3440 AA Woerden | Blekerijlaan 14, 3447 GR Woerden

M 06  55526414 |E ramler.h@woerden.nl | raadsgriffie@woerden.nl

W gemeenteraad.woerden.nl



 

Artikel 42-vragen inzake duidelijkheid over handhaving bij Gardameer 
 
Op 7 mei vond in Het Baken een vergadering van het Wijkplatform Snel en Polanen & Waterrijk plaats, 
waar de situatie rond het Gardameer is toegelicht door de gemeente. Tijdens deze bijeenkomst is 
aangegeven dat er maatregelen worden genomen om overlast, zoals deze vorig jaar heeft 
plaatsgevonden, te beperken. Ook is er een toezegging gedaan dat er zal worden gehandhaafd. 
Inmiddels blijkt dat de plek aan het Gardameer opnieuw erg in trek is bij jongeren, vooral tijdens de 
warme dagen in de afgelopen weken. Zowel jongeren die min of meer noodgedwongen bij het 
Gardameer recreëren als omwonenden moeten in een acceptabele situatie van de zomer kunnen 
genieten. Daarbij dient iedereen zich wat ons betreft aan de regels te houden en bovenal op 
fatsoenlijke wijze met elkaar om te gaan, door rekening met elkaar te houden. 
 
Een onderdeel van die aanpak is handhaving op overtreding van regels. Er bestaan verschillende 
geluiden over de mate waarin door de gemeente wordt gehandhaafd. Enerzijds geven omwonenden 
aan dat zij weinig tot geen handhaving door de gemeente constateren. Anderzijds blijkt uit de media 
en gesprekken met jongeren dat er op momenten wel wordt gehandhaafd. De Woerdense VVD wil 
graag duidelijkheid over de intensiteit, frequentie en inhoud van het handhavend optreden door de 
gemeente. Daarom stellen wij onderstaande vragen. 
 

1. Zijn de (spel)regels voor gebruik van de openbare ruimte aan het Gardameer inmiddels 
uitgewerkt en bekend gemaakt? Zo ja, wat zijn de spelregels? 

2. Is er naar aanleiding van de door omwonenden ervaren overlast extra handhavingscapaciteit 
ingezet? 

3. Hoe vaak wordt er door BOA's gesurveilleerd? Waarop wordt gehandhaafd? 
4. Is er inmiddels handhavend opgetreden? Zo ja, hoe vaak en op welke wijze? Zo nee, waarom 

niet? 
5. Heeft het college het gevoel dat de handhaving effect heeft op het verbeteren van de situatie? 

Waarom wel/niet? Zo nee, welke andere maatregelen is het college voornemens te nemen, 
zoals verbetering van de recreatiemogelijkheden aan de Cattenbroekerplas? 

6. Hoe wordt de inzet van de gemeente ervaren door de recreërende jongeren enerzijds en de 
omwonenden anderzijds? 

7. Met welke frequentie/intensiteit zal er de rest van de zomer worden gehandhaafd? Worden er 
naast handhaving nog andere stappen gezet om de situatie voor iedereen te verbeteren? Wat 
kunnen de omwonenden en recreërende personen deze zomer verwachten van gemeentelijk 
optreden? 

 
Progressief Woerden heeft op 3 juli 2019 vragen gesteld over de voortgang van de ontwikkeling van 
recreatie bij de Cattenbroekerplas. Ook in het snelste scenario zal deze ontwikkeling nog een aantal 
jaar duren. Daarom hebben wij de volgende aanvullende vragen aan het college. 
 

1. Is het college het met de Woerdense VVD eens dat het strand Cattenbroek op dit moment 
beperkt aantrekkelijk is? 

2. De Woerdense VVD zou graag zien dat er maatregelen worden genomen om de kwaliteit van 
strand Cattenbroek te verbeteren. Deelt het college deze mening? Zo ja, welke maatregelen 
gaat het college nemen om de recreatiemogelijkheden te verbeteren en op welke termijn? Zo 
nee, waarom niet? 

3. Welke (andere) maatregelen kunnen genomen worden om het strand een kwaliteitsimpuls te 
geven?  

 
Namens de Woerdense VVD,  
Florian Bos 
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